
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1134
Ministeren bedes gøre rede for, hvorfor det økonomisk og teknisk set ikke har
været muligt for DSB, Metroselskabet og Movia, at finde en løsning for pen-
dlernes Abonnementsservice, der kan opfylde de sikkerhedskrav, der stilles til
IT-systemerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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